
Protokół nr 25/22 

ze wspólnego posiedzenia Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego, Komisji Oświaty, 

Kultury i Spraw Społecznych, Komisji Skarg, Wniosków i Petycji  

i Komisji Rewizyjnej w dniu 26 października 2022 r. 

 

Wspólne posiedzenie Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego, Komisji Oświaty, Kultury i 

Spraw Społecznych, Komisji Skarg, Wniosków i Petycji oraz Komisji Rewizyjnej rozpoczęto o godz. 

10:00 a zakończono o godz. 10:50. Komisje obradowały w sali konferencyjnej w budynku Urzędu 

Gminy.  

Na posiedzeniu obecnych było 4 członków Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego (lista 

obecności Zał. Nr 1), 3 członków Komisji Oświaty, Kultury i Spraw Społecznych (lista obecności Zał. 

Nr 1, nieobecna Wiesława Klimaszewska),  4 członków Komisji Rewizyjnej (lista obecności Zał. Nr 

1), 3 członków Komisji Skarg, Wniosków i Petycji (lista obecności Zał. Nr 1), Wójt Gminy Sylwester 

Jaworowski, Skarbnik Gminy – Gabriela Mioduszewska, Sekretarz Gminy – Danuta Niewińska, 

dyrektor Szkoły Podstawowej w Kołakach Kościelnych – Henryk Rakoczy. W posiedzeniu 

uczestniczył mieszkaniec Kołak Kościelnych. 

 

Ad. 1)   

Otwarcia wspólnego posiedzenia Komisji  dokonała Przewodnicząca Komisji Oświaty Pani Jolanta 

Konopka, która przedstawiła porządek posiedzenia komisji: 

1.  Otwarcie posiedzenia. 

2.  Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3.  Przyjęcie protokołu z dziewiętnastego posiedzenia Komisji z dnia 28 czerwca 2022 r. 

4.  Wyrażenie opinii o projektach uchwał w sprawach: 

    a/  zmian w budżecie gminy, 

    b/ przyjęcia rocznego programu współpracy Gminy Kołaki Kościelne na 2023 rok z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o 

działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, 

    c/ kontynuacji członkostwa Gminy Kołaki Kościelne w Stowarzyszeniu Lokalna Grupa Działania 

„Brama na Bagna”, 

5.   Informacja o podmiotach, w których wykonywana będzie nieodpłatna, kontrolowana praca na cele 

społeczne oraz praca społecznie użyteczna. 

6.    Informacja z realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 2021/2022. 

7.   Informacja na temat oświadczeń majątkowych składanych przez radnych Rady Gminy Kołaki 

Kościelne za 2021 rok. 

8.  Informacja na temat złożonych oświadczeń majątkowych przez sekretarza gminy, skarbnika gminy, 

kierowników jednostek organizacyjnych gminy oraz osób wydających decyzje administracyjne w 

imieniu wójta za 2021 rok.     

9.  Sprawy różne. 

10.  Zamknięcie posiedzenia (Zał. Nr 2). 

Wójt Gminy poprosił o wprowadzenie do porządku posiedzenia projektów uchwał w sprawach: 

- punkt 4d)  obniżenia  ceny skupu żyta, przyjmowanej jako podstawę obliczenia podatku rolnego na 

obszarze gminy w 2023 rok, 

- punkt 4e) obniżenia kwoty stanowiącej średnią cenę sprzedaży drewna, przyjmowanej jako podstawę 

obliczenia podatku leśnego na obszarze gminy  na 2023 rok. 

Porządek posiedzenia komisji po wprowadzonych zmianach: 

1.  Otwarcie posiedzenia. 

2.  Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3.  Przyjęcie protokołu z dziewiętnastego posiedzenia Komisji z dnia 28 czerwca 2022 r. 

4.  Wyrażenie opinii o projektach uchwał w sprawach: 

    a/  zmian w budżecie gminy, 

    b/ przyjęcia rocznego programu współpracy Gminy Kołaki Kościelne na 2023 rok z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o 

działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, 



    c/ kontynuacji członkostwa Gminy Kołaki Kościelne w Stowarzyszeniu Lokalna Grupa Działania 

„Brama na Bagna”, 

    d)  obniżenia  ceny skupu żyta, przyjmowanej jako podstawę obliczenia podatku rolnego na 

obszarze gminy w 2023 rok, 

   e) obniżenia kwoty stanowiącej średnią cenę sprzedaży drewna, przyjmowanej jako podstawę 

obliczenia podatku leśnego na obszarze gminy  na 2023 rok. 

5.   Informacja o podmiotach, w których wykonywana będzie nieodpłatna, kontrolowana praca na cele 

społeczne oraz praca społecznie użyteczna. 

6.    Informacja z realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 2021/2022. 

7.   Informacja na temat oświadczeń majątkowych składanych przez radnych Rady Gminy Kołaki 

Kościelne za 2021 rok. 

8.  Informacja na temat złożonych oświadczeń majątkowych przez sekretarza gminy, skarbnika gminy, 

kierowników jednostek organizacyjnych gminy oraz osób wydających decyzje administracyjne w 

imieniu wójta za 2021 rok.     

9.  Sprawy różne. 

10.  Zamknięcie posiedzenia (Zał. Nr 3). 

Członkowie poszczególnych komisji nie zgłosili innych uwag, więc Przewodnicząca KO  poprosiła o 

przyjęcie  porządku posiedzenia po zaproponowanych zmianach przez poszczególne komisje poprzez 

głosowanie: 

Komisja Oświaty: 

- za – 3 głosy 

- przeciw – 0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów. 

Przewodnicząca Komisji stwierdziła, że porządek posiedzenia po zmianach został przyjęty  

jednogłośnie. 

Komisja Finansów: 

- za – 4 głosy  

- przeciw – 0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów. 

Przewodniczący Komisji stwierdził, że porządek posiedzenia po zmianach został przyjęty  

jednogłośnie. 

 Komisja Rewizyjna: 

- za – 4 głosy 

- przeciw – 0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów. 

Przewodniczący Komisji stwierdził, że porządek posiedzenia po zmianach został przyjęty  

jednogłośnie. 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji: 

- za – 3 głosy 

- przeciw – 0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów. 

Przewodnicząca Komisji stwierdziła, że porządek posiedzenia po wprowadzonych zmianach został 

przyjęty  jednogłośnie. 

Ad. 3)Protokoły z dwudziestego posiedzenia Komisji Finansów, Komisji Oświaty i Komisji Skarg i 

Wniosków oraz z dwudziestego trzeciego posiedzenia Komisji Rewizyjnej zostały przyjęte  

jednogłośnie przez poszczególne komisje. 

 

Ad. 4a) 

W tym punkcie Skarbnik Gminy omówiła proponowane zmiany w budżecie gminy. Wyjaśniła, że do 

pierwszego projektu są zmiany o których powiem. W dochodach do pierwszego projektu została 

dodana kwota 6 486 zł – to zwiększenie subwencji na zadania w zakresie pomocy psychologiczno-

pedagogicznej. Te zmiany macie Państwo w nowym projekcie, który otrzymaliście dzisiaj w projekcie 

uchwały. 30 314 zł zwiększenie udziału w podatku dochodowym od osób fizycznych. Po stronie 

wydatków 4 200 zł – jest to konserwacja sprzętu OUO dla OSP z terenu gminy Kołaki Kościelne, 

15 600 zł – dotacja celowa dla Biblioteki Publicznej. Dostaliśmy na kontynuację programu „Czyste 



powietrze” następne 30 000 tys. z tym, że dochody zwracane są dopiero po wydatkach i na razie 

wprowadzane są tyko wydatki. 3 500 zakup tablicy elektronicznej z tego programu. Prowadzenie 

Punktu Konsultacyjnego – 13 500 zł. Dziś zmieniłam załącznik odnośnie dotacji, bo w tym załączniku 

nie było 15  600 zł do Biblioteki zwiększenie dotacji. Ponadto jest to dostosowanie naszego budżetu 

do rozporządzenia z lipca, gdzie wszystkie środki z pomocy, z Covidu zostały wyodrębnione na inne 

paragrafy i tu są poprzenoszone zgodnie z rozporządzeniem. Największa zmiana to jest 445 tys. zł 

przebudowa drogi gminnej Kołaki Kościelne – Gunie-Ostrów. Kwota ta wynika z kwoty po 

przetargowej. Wszystkie zmiany są opisane. Jeżeli są pytania, to proszę. Została zwiększona ta dotacja 

do Biblioteki, bo została wypłacona odprawa emerytalna, zostały zwiększone w naszym dziale, została 

wypłacona odprawa pośmiertna i ekwiwalent za urlop. Największe zmiany, jakie są to jeszcze dalej 

borykamy się z brakami przy energii elektrycznej. 

Członkowie komisji nie wnieśli innych uwag do zaproponowanych zmian w budżecie gminy, więc 

poszczególne komisje wyraziły opinie poprzez głosowanie: 

Komisja Oświaty: 

- za – 3 głosy 

- przeciw – 0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów. 

Przewodnicząca Komisji stwierdziła, że projekt zmian w budżecie gminy uzyskał pozytywną opinię 

(Zał. Nr 4). 

Komisja Finansów: 

- za – 4 głosy  

- przeciw – 0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów. 

Przewodniczący Komisji stwierdził, że projekt zmian w budżecie gminy uzyskał pozytywną opinię 

(Zał. Nr 4). 

 Komisja Rewizyjna: 

- za – 4 głosy 

- przeciw – 0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów. 

Przewodniczący Komisji stwierdził, że projekt zmian w budżecie gminy uzyskał pozytywną opinię 

(Zał. Nr 4). 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji: 

- za – 3 głosy 

- przeciw – 0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów. 

Przewodnicząca Komisji stwierdziła, że projekt zmian w budżecie gminy uzyskał pozytywną opinię 

(Zał. Nr 4). 

 

Ad. 4b)  

W tym punkcie projekt uchwały w sprawie przyjęcia rocznego programu współpracy Gminy Kołaki 

Kościelne na 2023 rok z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 

3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie omówiła 

Sekretarz Gminy. Wyjaśniała, że co roku przyjmujemy ten program, dużo się tu nie zmieniło w 

stosunku do ubiegłego roku. Program poddany był konsultacjom, był ogłoszony przez 10 dni na 

stronie internetowej, na bipie. Żadne organizacje pozarządowe nie wniosły uwag. 

Członkowie komisji nie mieli uwag. Poszczególne komisje wyraziły swoje opinie poprzez głosowanie: 

Komisja Oświaty: 

- za – 3 głosy 

- przeciw – 0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów. 

Przewodnicząca Komisji stwierdziła, że uchwała w sprawie przyjęcia rocznego programu współpracy 

Gminy Kołaki Kościelne na 2023 rok z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 

wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o 

wolontariacie uzyskała pozytywną opinię (Zał. Nr 5). 

Komisja Finansów: 



- za – 4 głosy  

- przeciw – 0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów. 

Przewodniczący Komisji stwierdził, że uchwała w sprawie przyjęcia rocznego programu współpracy 

Gminy Kołaki Kościelne na 2023 rok z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 

wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o 

wolontariacie uzyskała pozytywną opinię (Zał. Nr 5). 

 Komisja Rewizyjna: 

- za – 4 głosy 

- przeciw – 0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów. 

Przewodniczący Komisji stwierdził, że uchwała w sprawie przyjęcia rocznego programu współpracy 

Gminy Kołaki Kościelne na 2023 rok z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 

wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o 

wolontariacie uzyskała pozytywną opinię (Zał. Nr 5). 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji: 

- za – 3 głosy 

- przeciw – 0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów. 

Przewodnicząca Komisji stwierdziła, że uchwała w sprawie przyjęcia rocznego programu współpracy 

Gminy Kołaki Kościelne na 2023 rok z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 

wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o 

wolontariacie uzyskała pozytywną opinię (Zał. Nr 5). 

 

Ad. 4c) 

W tym punkcie projekt uchwały w sprawie kontynuacji członkostwa Gminy Kołaki Kościelne w 

Stowarzyszeniu Lokalna Grupa Działania „Brama na Bagna” omówił Wójt Gminy. Zwrócił uwagę, 

żeby dalej kontynuować współpracę z Lokalną Grupą Działania „Brama na Bagna”, ponieważ dzięki 

temu Stowarzyszeniu wpłynęło do nas sporo środków. Do tej pory zrealizowaliśmy dużo 

przedsięwzięć. Jest to z pożytkiem dla mieszkańców całej gminy. 

Członkowie komisji nie mieli uwag. Poszczególne komisje wyraziły swoje opinie poprzez głosowanie: 

Komisja Oświaty: 

- za – 3 głosy 

- przeciw – 0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów. 

Przewodnicząca Komisji stwierdziła, że projekt uchwały w sprawie kontynuacji członkostwa Gminy 

Kołaki Kościelne w Stowarzyszeniu Lokalna Grupa Działania „Brama na Bagna”  uzyskał pozytywną 

opinię (Zał. Nr 6). 

Komisja Finansów: 

- za – 4 głosy  

- przeciw – 0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów. 

Przewodniczący Komisji stwierdził, że projekt uchwały w sprawie kontynuacji członkostwa Gminy 

Kołaki Kościelne w Stowarzyszeniu Lokalna Grupa Działania „Brama na Bagna”  uzyskał pozytywną 

opinię (Zał. Nr 6). 

 Komisja Rewizyjna: 

- za – 4 głosy 

- przeciw – 0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów. 

Przewodniczący Komisji stwierdził, że projekt uchwały w sprawie kontynuacji członkostwa Gminy 

Kołaki Kościelne w Stowarzyszeniu Lokalna Grupa Działania „Brama na Bagna”  uzyskał pozytywną 

opinię (Zał. Nr 6). 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji: 

- za – 3 głosy 

- przeciw – 0 głosów, 



- wstrzymało się – 0 głosów. 

Przewodnicząca Komisji stwierdziła, że projekt uchwały w sprawie kontynuacji członkostwa Gminy 

Kołaki Kościelne w Stowarzyszeniu Lokalna Grupa Działania „Brama na Bagna”  uzyskał pozytywną 

opinię (Zał. Nr 6). 

 

Ad. 4d) 

W tym punkcie projekt uchwały w sprawie obniżenia  ceny skupu żyta, przyjmowanej jako podstawę 

obliczenia podatku rolnego na obszarze gminy w 2023 rok przedstawił Wójt Gminy. Wyjaśnił, że w 

tym roku również proponuje się obniżenie tej kwoty, która obowiązywała dotychczas, czyli 40,00 zł 

za dt. 

Członkowie komisji nie mieli uwag. Poszczególne komisje wyraziły swoje opinie poprzez głosowanie: 

Komisja Oświaty: 

- za – 3 głosy 

- przeciw – 0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów. 

Przewodnicząca Komisji stwierdziła, że projekt uchwały w sprawie obniżenia  ceny skupu żyta, 

przyjmowanej jako podstawę obliczenia podatku rolnego na obszarze gminy w 2023 rok uzyskał 

pozytywną opinię (Zał. Nr 7). 

Komisja Finansów: 

- za – 4 głosy  

- przeciw – 0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów. 

Przewodniczący Komisji stwierdził, że projekt uchwały w sprawie obniżenia  ceny skupu żyta, 

przyjmowanej jako podstawę obliczenia podatku rolnego na obszarze gminy w 2023 rok uzyskał 

pozytywną opinię (Zał. Nr 7). 

 Komisja Rewizyjna: 

- za – 4 głosy 

- przeciw – 0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów. 

Przewodniczący Komisji stwierdził, że projekt uchwały w sprawie obniżenia  ceny skupu żyta, 

przyjmowanej jako podstawę obliczenia podatku rolnego na obszarze gminy w 2023 rok uzyskał 

pozytywną opinię (Zał. Nr 7). 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji: 

- za – 3 głosy 

- przeciw – 0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów. 

Przewodnicząca Komisji stwierdziła, że projekt uchwały w sprawie obniżenia  ceny skupu żyta, 

przyjmowanej jako podstawę obliczenia podatku rolnego na obszarze gminy w 2023 rok uzyskał 

pozytywną opinię (Zał. Nr 7). 

 

Ad. 4e) 

W tym punkcie Projekt uchwały w sprawie obniżenia kwoty stanowiącej średnią cenę sprzedaży 

drewna, przyjmowanej jako podstawę obliczenia podatku leśnego na obszarze gminy  na 2023 rok 

omówił Wójt Gminy. Wyjaśnił, że tu również proponuje się pozostawienie tej kwoty na obecnym 

poziomie, czyli obniżenie do 100,00 zł za 1 m
3
. 

Członkowie komisji nie mieli uwag. Poszczególne komisje wyraziły swoje opinie poprzez głosowanie: 

Komisja Oświaty: 

- za – 3 głosy 

- przeciw – 0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów. 

Przewodnicząca Komisji stwierdziła, że projekt uchwały w sprawie obniżenia kwoty stanowiącej 

średnią cenę sprzedaży drewna, przyjmowanej jako podstawę obliczenia podatku leśnego na obszarze 

gminy  na 2023 rok uzyskał pozytywną opinię (Zał. Nr 8). 

Komisja Finansów: 

- za – 4 głosy  



- przeciw – 0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów. 

Przewodniczący Komisji stwierdził, że projekt uchwały w sprawie obniżenia kwoty stanowiącej 

średnią cenę sprzedaży drewna, przyjmowanej jako podstawę obliczenia podatku leśnego na obszarze 

gminy  na 2023 rok uzyskał pozytywną opinię (Zał. Nr 8). 

 Komisja Rewizyjna: 

- za – 4 głosy 

- przeciw – 0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów. 

Przewodniczący Komisji stwierdził, że projekt uchwały w sprawie obniżenia kwoty stanowiącej 

średnią cenę sprzedaży drewna, przyjmowanej jako podstawę obliczenia podatku leśnego na obszarze 

gminy  na 2023 rok uzyskał pozytywną opinię (Zał. Nr 8). 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji: 

- za – 3 głosy 

- przeciw – 0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów. 

Przewodnicząca Komisji stwierdziła, że projekt uchwały w sprawie obniżenia kwoty stanowiącej 

średnią cenę sprzedaży drewna, przyjmowanej jako podstawę obliczenia podatku leśnego na obszarze 

gminy  na 2023 rok uzyskał pozytywną opinię (Zał. Nr 8). 

 

Ad. 5) 

W tym punkcie informację o podmiotach, w których wykonywana będzie nieodpłatna, kontrolowana 

praca na cele społeczne oraz praca społecznie użyteczna przedstawiła Sekretarz Gminy. Wyjaśnił, że 

jest to taka informacja, w której Wójt odpowiada na opinię Sądu Rejonowego w Zambrowie, który co 

roku w tym zakresie się zwraca. Wójt wykazuje podmioty, gdzie będzie wykonywana taka praca oraz 

przedkłada Radzie taką informację. W tym roku jest bez zmian, instytucje w których będzie 

wykonywana ta praca to Urząd Gminy i Szkoła Podstawowa w Kołakach a proponowana ilość osób 

skazanych i skierowanych do wykonania takich prac. Ilość osób do wykonania takich prac Sąd 

przewiduje ok. 40 osób (Zał. Nr 9). 

 

Ad. 6) 

Informację z realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 2021/2022 przedstawił dyrektor Szkoły 

Podstawowej Pan Henryk Rakoczy. Przedstawił ogólne dane o placówce, organizację pracy, podjęte 

działania wychowawcze i profilaktyczne oraz dydaktyczne. Podsumował udział w konkursach 

przedmiotowych i współzawodnictwie sportowym. Odniósł się do realizacji projektów i programów 

realizowanych w roku szkolnym 2021/2022 oraz przygotowania placówki do nowego roku szkolnego 

(Zał. 10). 

 

Ad. 7)  
Informację na temat oświadczeń majątkowych składanych przez radnych Rady Gminy Kołaki 

Kościelne za 2021 rok przedstawiła Przewodnicząca Rady Anna Kulesza (Zał. Nr 11). 

 

Ad. 8)  
Informację na temat złożonych oświadczeń majątkowych przez sekretarza gminy, skarbnika gminy, 

kierowników jednostek organizacyjnych gminy oraz osób wydających decyzje administracyjne w 

imieniu wójta za 2021 rok przedstawił Wójt Gminy (Zał. Nr 12). 

 

Ad. 9) 

W sprawach różnych Wójt Gminy poinformował, że trwają prace budowlane na ul. Jałbrzykowskiego, 

Krzywa, Podleśna. W tej chwili zebrany jest asfalt. W pierwszej kolejności będą wykonane media i 

wodociągi. Cała inwestycja zakończy się w tym roku.  

Został wyłoniony wykonawca na przebudowę drogi w Guniach i tą inwestycję planujemy też 

przeprowadzić do końca tego roku. 

Obecnie trwa przygotowanie dokumentacji na drogę Wróble – Czarnowo, przetarg ogłosimy na 

początku roku. 



Ogłosiliśmy przetarg na transport i zagospodarowanie odpadów komunalnych od właścicieli, nie 

jesteśmy w stanie przewidzieć, jaka będzie cena, czy pójdzie w górę, czy zostanie na dotychczasowym 

poziomie. Mamy nadzieję, że te ceny nie wzrosną. 

Od wczoraj jest ogłoszone na naszej stronie internetowej możliwość składania zamówień w Urzędzie 

Gminy, można zgłaszać też telefonicznie. Wszystkie informacje są na stronie internetowej. Można też 

osobiście zgłosić takie zapotrzebowanie. W asortymencie będzie groszek i orzech. Na stronie jest 

napisane, że też eko-groszek – to jest tak asekuracyjnie, bo może i będzie eko-groszek. Na razie 

zbieramy zamówienia na te trzy frakcje i zobaczymy, co nam przywiozą. Będziemy współpracować z 

miejscowym przedsiębiorcą Państwem Kotowskim, bo ma plac wyposażony w składowanie, ważenie i 

całą logistykę, żeby ten produkt dotarł do użytkownika. Najbliższa sortownia będzie w okolicach 

Białegostoku, z którą podpiszemy umowę i stamtąd będziemy zabierać węgiel. Cena nie będzie 

przekraczała 2 tys. zł brutto. Nasz zakup, tj. 1500 zł brutto. Pozostała kwestia dowozu, obsługi i wagi. 

Jeśli zamkniemy się w kwocie 500 zł, to ta obniży finalną cenę węgla. Ile uda nam się wypracować 

oszczędności, tyle będzie kosztowała węgiel. Wszystko będzie luzem. Maksymalna ilość na 

gospodarstwo, to jest 1,5 t w tym roku i od stycznia kolejne 1,5 t. 

Członek KR Dariusz Tyborowski – czy zrywany destrukt, to oni biorą w swoim zakresie? 

Wójt Gminy – my część wykorzystujemy, a w zasadzie to jest materiał wykonawcy, wykonawca w 

większości wbudowuje to w podbudowę. W ramach dobrej współpracy kilka wywrotek dostajemy. 

Dariusz Tyborowski – można by było to przeznaczyć na drogi lokalne. 

Wójt Gminy – część pójdzie na drogę na drogę Wyszyńskiego, która łączy się z 11 Listopada, na ul. 

Słoneczną, a w następnym roku może uda się zdobyć jakieś dofinansowanie, to tą drogę zrobimy, bo 

w tej chwili jesteśmy na etapie przejęcia przez Gminę, będzie to droga gminna. Wniosek jest już 

przygotowany, jest to wniosek, który ostatnio nie przeszedł. Ale w tym roku jeszcze będzie jeden 

nabór z Polskiego Ładu, także po raz kolejny złożymy ten wniosek, tam jest też Wiśniówek. 

Większość dróg takich krótszych, dojazdowych. Jak zbierzemy to w jedną całość, to może uda się nam 

uzyskać dofinansowanie. 

Dariusz Tyborowski – ludzie pytają o Dino, czy coś słychać u nas, czy będzie, czy nie będzie? 

Wójt Gminy – Gmina nie jest tu żadną stroną. Powiat wydał decyzję negatywną ze względu na klasy 

gruntu, na którym to planuje się tą inwestycję. W tej chwili Gmina to już nie ma żadnego wpływu na 

to. Nasze postepowanie zakończyło się na etapie uzgadniania zjazdu z drogi gminny, gdzie nie 

wyraziłem zgody. Tam w tej chwili będzie nowy asfalt, tam jest za mało, żeby tiry skręcały i 

zawracały. 

Członek KF Ryszard Milewski zapytał w sprawie światła ulicznego, czy Pan Wójt podjął jakieś 

decyzje. 

Wójt Gminy – temat została zawieszony, ponieważ ja Rząd nam obiecał, będzie zamrożona ta kwota 

do 700 zł za Megawat i myślę, że przy takich cenach możemy jeszcze świecić. 

Wracając do węgla, bo sprawa jest pilna i ważna, mamy mało czasu, mimo, że są ogłoszenia na 

interenecie i proszę by udostępniać, żeby nie wyszła później sytuacja, że ja nie wiedziałem, bo później 

będzie do nas pretensja i proszę taką informację rozpowszechnić. 

W następnym roku będziemy realizować budowę oświetlenia OZE, takie słupy jak stoją w wielu 

miejscowościach, panel słoneczny i wiatraki. Proszę Państwa o przeanalizowanie na swoim terenie, 

jakie są potrzeby. To będą mieszkańcy kolonii, czy oddalonych, czy skrzyżowania niebezpieczne. 

Czachy są wzięte pod uwagę, tam są trzy punkty. 

Członek KSWiP Emilia Wiśniewska – taj jak u mnie, to ja muszę do Powiatu, czy inaczej? 

Wójt Gminy – tak jak u Pani to nie do Powiatu, bo to jest droga krajowa. 

Emilia Wiśniewska – ale zgłaszaliśmy to raz i drugi i np. z lusterkiem, do tej pory nie ma nikogo. Ja 

nie mam wyjazdu z domu, teraz rowy nie były koszone. 

Wójt Gminy – do Generalnej dyrekcji? 

Emilia Wiśniewska -  tak, chodził i tu i tu, pismo było i cisza, powiedzieli nam, że lusterka kradną. 

Wójt Gminy – proszę przypomnieć mi indywidualnie, nic o tym nie wiedziałem, ja się tym zajmę. 

Także przeanalizujcie Państwo, mamy czas do końca roku. 

Członek KR Gosk Leszek – a zgłosić to do kogo? 

Wójt – do Łukasza Czajkowskiego. 

Członek KF Ryszard Milewski – w Saniach tam przy placu zabaw potrzebna. 



Głos zabrał mieszkaniec Gminy Kołaki Pan Maciej Gronostajski – w imieniu naszej straży w 

Kołakach poinformował, że otrzymaliśmy nowy wóz strażacki i chcielibyśmy 18 listopada 

zorganizować jego przekazanie a wiadomo, że wymaga to jakiś środków i chciałem zapytać, czy radni 

mogliby wesprzeć nas w tej inicjatywie? Udało nam się za darmo pozyskać ciężki samochód i 

wypadałoby jakieś przekazanie zorganizować, jak zwykle się to robiło. 

Wójt Gminy – ja już rozmawiałem z Panem Prezesem, że w tym roku nie jesteśmy w stanie 

wygospodarować żadnych środków, bo to koniec roku, zamykamy budżety, nie jest to proste. 

Proponowałem, żeby to przełożyć, ale jeśli podjęliście decyzję, że w tym roku to musicie Państwo 

sami pozyskać te środki. 

Skarbnik Gminy – teraz zwiększałam środki na konserwację sprzętu. 

Członek KSWiP Eugeniusz Krajewski zaproponował, żeby może radni, kto może to z diety 

przeznaczyć ile jest w stanie. 

Członkowie komisji uzgodnili, że przeznaczają po 100 zł. 

Innych spraw nie zgłaszano i nie poruszano. 

Ad. 7) 

Przewodniczący poszczególnych komisji zamknęli posiedzenia swoich komisji. 

 

        Protokołowała 

 

     Hanna Dąbrowska 
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